
PROTOKOLL vid sammanträde i 
Djurgårdens IF:s överstyrelse på 
Stadion den 18/10/54.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av ordföranden, som hälsade re

presentanten för bordtennissektionen, Weldner, välkommen 
till en diskussion om en planerad utlandsturné.

§ 2.
Sedan Weldner redogjort för turnéprogrammet (omfattande 

besök i Tyskland, Österrike och Jugoslavien med en trupp 
på 4-5 man, varav två flickor, under tiden 25/10 - 14/11), 
konstaterades att ett underskott på kr. 650:- var att emot
se. Detta underskott begärdes nu täckt med anslag av över
styrelsen. Sedan Weldner lämnat sammanträdet, diskuterade 
ÖS turnén och dess ekonomiserande. Efter votering beslöts 
med 4 röster (Nordlund, Rinman, Norén, Liliequist) mot 
3 (Dunér, Eckerbrant, E. Karlsson) att inte lämna något an
slag för ändamålet. Weldner meddelade att resan i alla 
fall skulle genomföras och hoppades att på annat sätt skaffa 
fram det nödiga kapitalet.

§ 3.
Föredrogs protokoll från sammanträdet den 11/10/54. God

kändes i befintligt skick.
§ 4.

Beslöts att gåvan till Gais 60-års jubileum skulle utgöras 
av föreningens silverplakett och överlämnas av representant 
för fotbollssektionen.

§ 5.
Rapport av Eckerbrant i fråga om bandy: ny sekreterare 

utsedd, Jonnie Nyström, som godkändes i avvaktan på direkt 
meddelande från sektionen.

§ 6.
Rapport från Rinman och Norén i fråga om planerad täv

ling med Svenska Skidförbundet 6-9 Jan. 1955: vid samman
träde med förbundet den 14/10 hade från DIF utom Rinman och 
Norén även närvarit Sven P. Johansson och E. Nirling och 
från Skidförbundet två representanter. Förbundet hade ej 
gått med på någon prutning av garantisumman å kr. 10.000:- 
Hela arrangemanget beräknades äga rum i och kring Hammar
bybacken. Förbundet skulle nu närmast inbjuda tävlingsdel
tagare från Norge och Finland, och sedan dessa accepterat, 
skall Djurgården konfirmera överenskommelsen med förbundet 
om gemensamhetstävling.

§ 8.
Avslutades sammanträdet av ordföranden.

§ 7.
Rapport av Evert Karlsson i fråga om brottning: den i IB 

offentliggjorda finska kritiken av DIF: s internationella 
tävlingar i Eriksdalshallen gående ut på att de finska del
tagarna ej erhållit utlovade traktamenten och andra ersätt
ningar hade redan tillrättalagts av sektionsordf. L. Öberg, 
som även kunnat påvisa, att de finska brottarna givits 
större favörer än de överenskomna. Troligen var ett eko
nomiskt bakslag att räkna med på sektionens festarrange
mang i Eriksdalshallen, men man räknade med att täcka un
derskottet på smärre arrangemang i klubblokalen.




